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Protokół  z XXIX sesji Rady Gminy w Mircu 

w dniu 30 stycznia 2013 roku. 

 

Porządek obrad sesji: 

 
1. Otwarcie sesji Rady Gminy. 

2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian w porządku obrad. 

3. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach między sesjami.  

4. Sprawozdanie z działalności Wójta za okres między sesjami. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Zapytania sołtysów. 

7. Informacja Wójta Gminy Mirzec o realizacji zadań wynikających z interpelacji złożonych przez 

radnych w 2012 roku,  

8. Sprawozdanie z prac Rady Gminy w Mircu za 2012 rok,  

9. Sprawozdanie z prac Komisji Rewizyjnej za 2012 rok. 

10. Sprawozdanie z prac komisji Rady Gminy za 2012 rok: 

a) Komisji Budżetu i Finansów, 

b) Komisji Zdrowia, Oświaty i Kultury,  

c) Komisji Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej,   

d) Komisji Rolnej i Rozwoju Gminy,  

11. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu 

zawodowego w szkołach prowadzonych przez Gminę Mirzec,                  

12. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) Uchwalenia „Regulaminu udzielania spółkom wodnym dotacji celowych z budżetu Gminy 

Mirzec”,  

b) zaciągnięcia kredytu konsolidacyjnego zaciąganego na spłatę wcześniej zaciąganych kredytów,  

13. Rozpatrzenie wniosku w sprawie obniżenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy Mirzec,  

14. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

15. Wolne wnioski i oświadczenia.  

16. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

17. Ustalenie terminu następnej sesji. 

18. Zakończenie obrad. 

 

                         

Ad. 1. Otwarcie sesji Rady Gminy. 

 

 Przewodniczący Rady Gminy – Mirosław Seweryn otworzył o godzinie 12
00 

posiedzenie XXIX  sesji 

Rady Gminy w Mircu.  

Przewodniczący Rady powitał przybyłych na sesję radnych oraz gości biorących udział w sesji: pana 

Ryszarda Nowaka radnego powiatu, panie i panów Sołtysów z poszczególnych sołectw Gminy Mirzec, Panie 

Dyrektor szkół podstawowych, przedszkoli i gimnazjum z terenu gminy Mirzec, panią Jadwigę Pastuszkę 

Prezes ZNP oddział w Mircu, panie redaktor  z lokalnych i regionalnych mediów, pana Wójta wraz z Panią 

Sekretarz, panią Skarbnik i pracownikami Urzędu Gminy oraz wszystkie inne osoby biorące udział w sesji. 

Lista obecności radnych oraz lista zaproszonych na sesję gości stanowi załącznik Nr 1 do protokołu.    

Przewodniczący stwierdził, że w sesji, na podstawie listy obecności, uczestniczą wszyscy radni. 

Wobec tego Rada może obradować i podejmować prawomocne decyzje.  

Na sekretarza obrad Przewodniczący Rady zaproponował Radnego Ireneusza Zagajnego. Rada 

Gminy nie wniosła sprzeciwu w sprawie powołania sekretarza obrad.  

 

 

Ad. 2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian w porządku obrad. 

 

Przewodniczący poinformował, że proponowany porządek obrad został przekazany   w  zaproszeniu 

na sesję wraz z materiałami. P-cy Rady Gminy zapytał, czy do przedstawionego porządku obrad wnoszą 
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państwo ewentualne propozycje bądź wnioski. Nie widzę. Rada Gminy proponowany porządek obrad sesji  

przyjęła bez wprowadzania zmian. 

 

 Ad. 3. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach między sesjami.  

 

Przewodniczący Rady – Mirosław Seweryn poinformował, że w okresie od ostatniej sesji Rady 

Gminy w Mircu w dniu 27 grudnia 2012r. do dnia XXIX sesji uczestniczył wspólnie z radnymi Rady Gminy 

w Mircu w następujących spotkaniach i posiedzeniach. 

 W dniu 30 grudnia Przewodniczący Rady – Mirosław Seweryn wspólnie z radnymi Tadeuszem 

Sobczykiem i Ireneuszem Zagajnym uczestniczyli w posiedzeniu Zarządu Gminnego Związku 

Ochotniczych Straży Pożarnych w Mircu. 

 W dniu 5 stycznia Przewodniczący Rady – Mirosław Seweryn wspólnie z Zastępcą 

Przewodniczącego Rady – Janem Raczyńskim oraz radnym Romanem Stomporem uczestniczyli we 

wspólnym kolędowaniu zespołów ludowych z terenu Gminy Mirzec pod hasłem „Niech kolęda się 

niesie” połączonym z występem jasełkowym w wykonaniu uczniów szkoły Podstawowej w Osinach 

przegotowanym przez Dyrektor Szkoły Podstawowej w Osinach Zofię Siwiec wraz z gronem 

pedagogicznym. Spotkanie połączone z jasełkami odbyło się w Centrum Twórczości Ludowej w 

Osinach. 

 W dniu 12 stycznia Zastępca Przewodniczącego Rady – Jan Raczyński reprezentował Radę Gminy 

na spotkaniu noworocznym połączonym z zabawą choinkową, zorganizowanym przez uczniów, 

nauczycieli i Dyrektor Szkoły Podstawowej w Trębowcu oraz Koło Gospodyń Wiejskich 

Trębolanki. 

 W dniu 13 stycznia Zastępca Przewodniczącego Rady – Jan Raczyński reprezentował Radę Gminy 

w akcji Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy zorganizowanej przez Centrum Twórczości 

Ludowej w Osinach. W akacji tej uczestniczyli też Radni Roman Stompór i Marcin Driański. 

 W dniu 14 stycznia Zastępca Przewodniczącego Rady – Jan Raczyński na zaproszenie dzieci i 

młodzieży ze świetlicy środowiskowej w Mircu reprezentował Radę Gminy na spotkaniu 

jasełkowym zorganizowanym w Urzędzie Gminy w Mircu dla dzieci z niepełnych rodzin. 

 W dniu 19 stycznia Przewodniczący Rady – Mirosław Seweryn uczestniczył w części uroczystości 

zorganizowanej w Gimnazjum Publicznym w Mircu w ramach VII Marszu Szlakiem Powstańców 

Styczniowych 1863r. Z tej okazji oraz w 150 rocznicę wybuchu Powstania Styczniowego w 

gimnazjum w Mircu odbyła się akademia patriotyczna poświęcona Powstaniu Styczniowemu 

zorganizowana przez uczniów i grono nauczycielskie gimnazjum. Następnie wspólnie z 

uczestnikami uroczystości złożyli wiązankę i zapalili znicze na mogile Józefa Prendowskiego. W 

tym miejscu przewodniczący Rady zaapelował do Wójta Gminy Mirzec, aby na przyszłość o 

organizacji takich uroczystości powiadomieni zostali radni Rady Gminy, sołtysi z poszczególnych 

sołectw i dyrektorzy szkół z terenu Gminy Mirzec. 

 W tym samym dniu Przewodniczący Rady – Mirosław Seweryn wspólnie z radnymi Tadeuszem 

Sobczykiem, Robertem Gralcem i Czesławem Raczyńskim uczestniczyli w zebraniu 

sprawozdawczym Ochotniczej Straży Pożarnej w Mircu. 

 W dniu 22 stycznia Przewodniczący Rady – Mirosław Seweryn uczestniczył  

w posiedzeniu Komisji Budżetu i Finansów. 

W tym samym dniu Przewodniczący Rady spotkał się z prezydium Zarządu Mirzeckiego 

Towarzystwa Sportowego Leonard. 

 W dniu 23 stycznia Przewodniczący Rady – Mirosław Seweryn uczestniczył  

w posiedzeniu Komisji Zdrowia, Oświaty i Kultury oraz Komisji Statutowej. 

 

W minionym okresie czasu, za który Przewodniczący Rady przedłożył Radzie Gminy powyższą 

informację we wszystkie środy oraz piątki tygodnia w wyznaczonych godzinach pełnił dyżur w ramach 

dyżurów Przewodniczącego Rady.        

Na tym Przewodniczący Rady zakończył swoją informację i zapytał czy do przedstawionej 

informacji są ewentualne zapytania. 

Wobec braku pytań do przedstawionej informacji Przewodniczący Rady przystąpił do realizacji 

kolejnego punktu porządku obrad. 
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Ad. 4. Sprawozdanie z działalności Wójta za okres między sesjami od 28.12.2012 do 30.01.2013 r. 
 

 Wójt Gminy – Marek Kukiełka poinformował, że w okresie między sesjami, czyli od 28.12.2012 do 

30.01.2013r. uczestniczył w następujących  ważniejszych  spotkaniach i naradach: 

 W dniu 30.12.12 – uczestniczyłem w Zebraniu Zarządu OSP Gminy Mirzec. 

 W dniu 31.12.12 – spotkałem się z Redaktor Echa Dnia – w sprawie sesji. 

 W tym samy dniu  byłem z wizytą w PWiK Starachowice. 

 W dniu 02.01.13 – brałem udział w pracach komisji konkursowej na stanowisko  Podinspektora 

– ds. Gospodarki Odpadami –  Urząd Gminy. 

 W dniu 03.01.13 – uczestniczyłem w uroczystościach 65-lecia pary małżeńskiej z terenu  Gminy 

Mirzec – Urząd Gminy. 

 W dniu 04.01.13 – brałem udział w Podsumowaniu Konkursu Plastycznego „Bezpieczne 

Zabawy zimowe – Bezpieczne ferie 2013 Szkoła Podstawowa nr 13 Starachowice. 

 W dniu 05.01.13 – uczestniczyłem we wspólnym kolędowaniu CTL w Osinach.  

 W dniu 07.01.13 – spotkałem się z naczelnikiem Urzędu Skarbowego Arturem Jarosińskim. 

 W dniu 09.01.13 – spotkałem się w PUP Starachowice w sprawie staży i prac interwencyjnych. 

 W dniu 10.01.13 – spotkałem się z kierownikami Urzędu w sprawie ORLIKA. 

 W tym samym dniu  uczestniczyłem w spotkaniu z Panem Sylwestrem Sobierajem na  temat 

Audytów energetycznych – Urząd Gminy.  

 W dniu 11.01.13 – uczestniczyłem w spotkaniu opłatkowym Samorządowców Diecezji 

Radomskiej w gmachu Wyższego Seminarium Duchownego w Radomiu.  

 W dniu 12.01.13 – brałem udział w Zabawie choinkowej Szkoła Podstawowa w Trębowcu. 

 W dniu 13.01.13 – brałem udział  w Akcji Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy CTL Osiny.  

 W tym samym dniu uczestniczyłem  w zebraniu sprawozdawczym OSP Tychów Stary w Klubie 

Aktywności Wiejskiej Tychów Stary. 

 W dniu 14.01.13 – uczestniczyłem w Jasełkach dla dzieci z rodzin niepełnych – sala 

konferencyjna Urząd Gminy.  

 W dniu 16.01.13 – brałem udział w spotkaniu noworocznym z Kombatantami i Osobami 

Represjonowanymi – Starachowice Starostwo Powiatowe.  

 W dniu 18.01.13 – uczestniczyłem w Uroczystościach 150 rocznicy wybuchu Powstania 

Styczniowego (3 dni)  od 18.01 – 20.01.2013roku. 

 W dniu 19.01.13 –  udział w Zebraniu sprawozdawczym OSP Mirzec Remiza OSP Mirzec. 

 W dniu 21.01.13 – spotkałem się z kierownikami Urzędu Gminy w Mircu na temat Zamówień 

publicznych – nowelizacja przepisów. 

 W tym samym dniu byłem w Starostwie Powiatowym w sprawie  dostarczenia i odbioru  

dokumentów.  

 W dniu 22.01.13 – spotkałem się w RIO Kielce w sprawie aktualizacji certyfikatu 

 W dniu 27.01.13 – uczestniczyłem we wspólnym kolędowaniu Szkoła Podstawowa w Gadce 

Ponadto uczestniczyłem w posiedzeniach komisji Rady Gminy w Mircu. 

P-cy Rady Gminy zapytał, czy do przedstawionej informacji Wójta Radni mają uwagi i zapytania. W 

związku z brakiem pytań co do przedstawionej informacji z działalności Wójta za okres między sesjami 

Przewodniczący Rady przystąpił do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.  

 

Ad. 5. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

P-cy Rady Gminy zapytał pana Wójta czy audyt energetyczny dotyczący budynku szkoły 

podstawowej  w Trębowcu objął cały budynek czy tylko część. 

Ponadto  zapytał, czy związku z tym, że od 1 lipca br. wchodzi nowa ustawa o gospodarce odpadami, czy  

zawarte umowy z firmą Bratek lub  inną  na wywóz śmieci wygasają z mocy prawa, czy ewentualnie istnieje 

obowiązek na mieszkańcach gminy wypowiedzenia tych  umów  w odpowiednim czasie. Prosił o odpowiedź  

w tej sprawie. 
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- Radny Czesław Raczyński – zwrócił się w imieniu mieszkańców Podborek, Trębowca, Osin  

zwłaszcza tych starszych, którzy wracają  z Ośrodka Zdrowia w Mircu na przystanek do Mirca Podborek. 

Prosił o zaplanowanie i wykonanie kawałka chodnika przez działkę gminną do wspomnianego przystanku, 

aby mieszkańcy mogli  do niego przejść bezpiecznie. Podkreślił, że jest to sprawa zasadna i spójna ponieważ 

wiąże się z planowanymi tam przedsięwzięciami jak: planowane jest tam zagospodarowanie przyległego 

ternu w związku z dojazdem do Orlika, a także w związku z przebudową drogi wojewódzkiej 744. Pan 

Radny poinformował, że ta interpelacja zostanie złożona  również na piśmie i oczekuje na nią odpowiedzi. 

 - Radny Tadeusz Sobczyk – prosił o uzupełnienie tablic informacyjnych w pobliżu skrzyżowań z 

przysiółkami w Tychowie Starym na Podlesiu, ale również uzupełnienie w Ostrożance w części 

południowej, chodzi mi szczególnie  numery posesji tak aby dojazd  był możliwy dla służb publicznych 

również w porze nocnej. Jednocześnie podkreślił, że ten temat dotyczy innych miejscowości w gminie.  

 Ponadto zapytał o wartość kosztorysową remontu byłego przedszkola w Mircu przygotowanego pod 

ośrodek kultury. 

 - Radny Jan Kruk – poruszył temat drogi gminnej w Tychowie Nowym o numerze 34 7026, na której 

znajduje się wąwóz i szczególnie w okresie  żniw występują duże utrudnienia z dojazdem kombajnu do 

działek, dlatego wnioskuje aby ten wąwóz został wywieziony ziemią. Wnioskuję w tym momencie, 

ponieważ przy budowie drogi 744 będzie nadwyżka ziemi, którą by można wykorzystać do wywiezienia 

tego wąwozu. 

  - Z-ca P-cego Rady Gminy Jan Raczyński – Na wstępie odniósł się  do uroczystości obchodów 

święta styczniowego i podkreślił, że tego typu uroczystości powinny być organizowane do wyższej rangi 

chociażby na wzór sąsiednich gmin Skarżyska Kościelnego, czy Wąchocka. 

 Następnie nawiązał do spotkania pana Wójta w PWiK w Starachowicach i poinformował, że moje 

wystąpienie nie nazwałbym interpelacją skierowaną do kogokolwiek na sesji. Natomiast chcę zaapelować do 

państwa Radnych w swoim imieniu i mieszkańców Gadki aby  coś zrobić  w sprawie: najdroższej wody w 

województwie świętokrzyskim.  

 Ponadto stwierdził, że nie ma zabezpieczenia pożarowego  naszych  wodociągów, jest to wielki 

minus  dla PWiK w Starachowicach. Następnie  dla przykładu podał ceny wody brutto  z kilku miejscowości 

na terenie woj. Świętokrzyskiego, jakie gminy płacą za wodę i kanalizację, np. wodociągi kieleckie 

sprzedają wodę i kanalizacje za 8.67 zł, gmina Suchedniów 6.63 zł, gmina Morawica samą wodę 2,84 zł, 

wodociągi Jędrzejów 8,79 zł, Przedsiębiorstwo z Buska Zdroju 9,70 zł, Wodociągi i Kanalizacja w Końskich 

9,10 zł, MPW i K Skarżysko Kamienna 7,68 zł, Wodociągi Sandomierz  8,25 zł, gmina w Sobkowie 9,27 zł, 

gmina Krasocin 7,50 zł, Gmina  w Bliżynie samą wodę 2,50 zł, a my proszę państwa płacimy za wodę już 

11,03 zł. Należy z tym coś zrobić, a myślę, że można coś zrobić, bo w przypadku braku konkurencyjności 

dla PW i K w Starachowicach  nie mogą sobie  robić tak jak im się to podoba. Zdaję sobie sprawę, że każdy 

z mieszkańców ma umowę cywilno prawną, ale może skorzystamy  z pomocy prawnej Radcy prawnej 

Urzędu i wystosujemy jakiś pozew zbiorowy w tej sprawie. PW i K w Starachowicach poinformowało nas 

łaskawie, że do końca czerwca te ceny utrzymają do końca czerwca br. 

P-cy Rady Gminy Mirosław Seweryn odniósł się do wystąpienia swojego zastępcy Jana 

Raczyńskiego, w pewnym momencie myślałem, żeby Wójt przygotował opinię prawną co w tym zakresie 

zrobić, jeżeli ona zmierzałaby do tego to rozumiem to jako interpelację, jeżeli natomiast ma być to apel do 

Radnych to żeby to był temat wniosków i oświadczeń, żeby można się zając tym tematem na któreś z 

posiedzeń komisji Rady Gminy. Zwrócił się do swojego zastępcy Jana Raczyńskiego którą wersję w 

przypadku pana ma przyjąć, żeby było to zrozumiane i nie pozostało to bez odzewu. Proszę o sprecyzowanie 

treści. 

Jan Raczyński to ja proszę Panie Wójcie o przygotowanie takiego materiału, którym można by się 

posłużyć jako odwołanie od tak wysokiej ceny wody. W tym temacie o głos  poprosiła pani Radca i 

poinformowała, Radnego, że najlepiej niech to złoży  w formie pisemnej. Wobec tego taki wniosek 

sformułuje na piśmie. 

 

Ad. 6. Zapytania sołtysów. 

 

 Sołtys sołectwa Trębowiec Stanisław Seweryn – zapytał o rowy przy drodze. Ja już nie raz o tym 

mówiłem, czy nie ma człowieka, który przyjedzie i to zrobi, jeździ się jak po Wiśle.  

 Kolejna sprawa czy OSP w Trębowcu doczeka się nowego samochodu.  

 Sołtys Tychowa Starego Jan Myszka – prośba do pana Wójta aby zwrócił się do wszystkich jednostek, 

które odśnieżają nasz teren, żeby byli łaskawi i przejechali po tej stronie gdzie w większości gminy 
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pozostał nam jeden rów, a tam gdzie są dwa tak delikatnie przejechali i ten śnieg z pobocza usunęli do 

rowu. Dlaczego o tym mówię, bo dzieci, mieszkańcy wracający do domu wychodzą na ulice i mają 

piękne prysznice w tym czasie. Pług nie odśnieża, piaskarka nie sypie. Pytam po co jedzie jeśli nie sypie. 

Coś tu jest nie tak, bo płacimy grube pieniądze za to. 

 Sołtys sołectwa Osiny Jan Zawisza – panie Wójcie ja mam pytanie odnośnie drugiej części kanalizacji, 

która dotyczy Osin. Część Osin kanalizację ma a druga nie ma. Projekty są zrobione i czy pan podjął 

jakieś konkretne działania odnośnie tej inwestycji, no bo są projekty zrobione, one leżą i nie ma żadnych 

poczynań odnośnie władz gminy, żeby ten temat podjąć. Ja sobie zdaje sprawę, że nie ma tego dobrego 

klimatu, ale dalsza część mojego pytania co będzie po 2015 roku jeżeli gmina nie zagwarantuje 

mieszkańcom możliwości podłączenia się do kanalizacji, czy będą jakieś restrykcje i czy te restrykcje 

gmina weźmie na siebie czy przełoży na mieszkańców.   

 P-cy Rady podziękował i ogłosił przerwę w obradach od godz. 13
00

 do godz. 13
10

. 

Po przerwie P-cy Rady Gminy wznowił obrady i przeszedł do następnego punktu posiedzenia.  

 

Ad. 7. Informacja Wójta Gminy Mirzec o realizacji zadań wynikających z interpelacji złożonych przez 

radnych w 2012 roku.  

 

 Wójt Gminy Mirzec Marek Kukiełka – na podstawie protokołów poszczególnych sesji Rady Gminy 

w Mircu za rok 2012 wynika, że radni złożyli 105 interpelacji. Część interpelacji została złożona w formie 

pisemnej, a część w formie ustnej. Złożone interpelacje dotyczyły praktycznie wszystkich miejscowości 

zlokalizowanych na terenie gminy i szerokiego spektrum spraw dotyczących tychże miejscowości. Następnie 

pan Wójt przedstawił szczegółową informację.  

 Informacja Wójta Gminy Mirzec o realizacji zadań wynikających z interpelacji złożonych przez 

radnych w 2012 roku stanowi załącznik Nr 2 do protokołu.   

 P-cy otworzył dyskusję nad przedstawioną informacją i zapytał kto z Państwa radnych chciałby 

zabrać głos w tej sprawie.  

 - radny Czesław Raczyński – panie Wójcie chciałbym wnieść kilka swoich uwag do 

przedstawionego materiału, mianowicie: chcę zwrócić uwagę, że o jednym ważnym zadaniu które się udało 

zrealizować za sprawą interpelacji i wniosku grupy radnych – myślę o drodze na Ogrody. Chciałbym też 

dopytać o kilka interpelacji, które nie zostały omówione, a na które nie otrzymałem informacji ani 

pozytywnej ani negatywnej ani wyjaśniającej, np. wczesną wiosną pytałem o możliwość uporządkowania 

działki po prawej stronie przed wjazdem do Podkowalowa, wycięcie chaszczy, odwodnienie tego miejsca. 

Nie mam na ten temat żadnej informacji.  

 W innej swojej interpelacji prosiłem również w imieniu mieszkańców Podkowalowa, żeby podjąć 

działania w ZDP o odtworzenie rowów przydrożnych przy drodze powiatowej. W tej sprawie także nie wiem 

jakie są postępy, perspektywy realizacji tego przedsięwzięcia.  

 Z kolei jesienią pytałem o możliwość udrożnienia cieku wodnego biegnącego od strony Poddąbrowy 

pod mostem na drodze powiatowej w kierunku Gadki, a ciek biegnie w stronę Korzonka. Ten ciek jest 

zarośnięty, zamulony i może być wiosną spory problem, ponieważ rozleje się to na okoliczne ziemie i łąki. 

Pan Wójt miał sprawdzić czy istnieje możliwość posłać tam pracowników interwencyjnych, a może 

zobowiązać osoby prywatne.  

            Jeżeli chodzi o fundusz stypendialny. W zamyśle moim kiedy składałem tą interpelację było to aby 

w jakiś sposób dopasować do liczy uczniów w oddziałach w poszczególnych szkołach, bo wiemy że mamy 

spore zróżnicowanie, a kwota do budżetu szkoły jest taka sama. Uważam, że sprawa pozostaje wciąż 

otwarta. Sprawa jest szczytna i ważna a sam sposób dopasowania tych pieniążków budzi moje zastrzeżenia.  

 Króciutka uwaga dotycząca daty ustalenia tego święta, tzw. dnia Mirca. Z inicjatywy grupy radnych 

był złożony ten wniosek i jeśli ta data 3 maja mogła budzić zastrzeżenia to uważam, że nie jest zasadne 

przeciąganie tej sprawy, bo powinna się ona pojawić szybko na najbliższej komisji i przedłożone do 

akceptacji na kolejnej sesji, a tak zastanawiamy się 2 – 3 miesiące nad tą datą. 

  - radna Agnieszka Idzik – Napiórkowska. Ja chciałabym zapytać o dwie rzeczy. Jest informacja, że 

przystąpiono do realizacji projektu mającego na celu zapobieganie bezdomności zwierząt. Chciałbym 

zapytać jakie są wyniki tego programu, czy coś się dzieje, czy ludzie zgłaszają się. 

 Jest też informacja o zamiarze zmiany Planu Zagospodarowania Przestrzennego Gminy, że do końca 

czerwca zbierane są wnioski od mieszkańców gminy. Chciałam zapytać, czy mieszkańcy wiedzą o tym i 

jakie środki są podjęte, żeby ich poinformować o tej możliwości składania wniosków.  
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 - radny Marcin Driański. Mam trzy sprawy takie. Przebudowa Glinianek i tam jest ok. 30 m 

bieżących rowów. W którym miejscu te rowy zostały wykonane, bo nie wiem, żeby mi ktoś powiedział gdzie 

te rowy zostały wykonane.  

 Druga interpelacja w sprawie naprawy boiska przy szkole podstawowej w Osinach. To była 

interpelacja byłego dyrektora szkoły w Osinach pana Królaka i rady rodziców, pod którą ja z Romanem 

Stomporem podpisaliśmy się. Pan odpowiedział, że w 2012 roku nie ma pieniędzy i zostaną zarezerwowane 

w projekcie budżetu na 2013rok. Nie zostały zarezerwowane, co dalej będzie panie Wójcie z tym boiskiem. 

 Trzecia sprawa, co roku powtarzająca się sprawa drogi do państwa Rafalików i Gierasów. Jakie 

działania gmina poczyniła, z kim się konsultowała w gminie Mirów w sprawie tej drogi, czy cokolwiek z tą 

drogą będzie robione?    

 Pan Wójt: jeżeli chodzi o uzupełnienie uwag, to co państwo powiedzieli jest tylko namiastka tego co 

do końca nie zostało wykonane, bo interpelacja nie ma za zadanie aby natychmiast została wykonana. Jest to 

zależne od tego jakie mamy możliwości finansowe, bądź też jakie mamy możliwości prawne. Starałem się 

odpowiadać na bieżąco i proszę sięgnąć do protokołów, gdzie można odnaleźć moje odpowiedzi. Większość 

interpelacji została wprowadzona w czyn i na większość interpelacji zostały środki wygospodarowane, 

zaoszczędzone przez Wójta, przez was, przy dobrze przeprowadzonych przetargach. Pozostałe rzeczy, które 

nie zostały wykonane to nie ze złej woli tylko są to rzeczy w trakcie, do uzupełnienia.  

 Pragnę się odnieść do zapytań pana Czesława Raczyńskiego. 

- droga na Ogrody – inwestycja została pominięta, ale zgodnie z zamiarami Powiatu ona trwa nadal i będzie 

to dotyczyło 2013roku.  

- Podkowalów – jest to w protokole z sesji, że to nie dotyczy naszych gruntów, to są grunty Skarbu Państwa, 

które są nieuregulowaną własnością. Ich dysponentem jest Skarb Państwa, a my nie możemy na nich wiele 

zdziałać i zrobić. Rozmawiałem z mieszkańcami i nie stanowi to ani zagrożenia bezpieczeństwa. Mamy 

wątpliwość, czy możemy robić cokolwiek na tych gruntach bez powiadomienia właściciela. Tutaj kłania się 

strona formalno – prawna.  

- udrożnienie rowu, cieku wodnego – ten ciek przebiega przez grunty prywatne i tu w tym przypadku nie 

możemy wprowadzić sprzętu ciężkiego, a o ile mi wiadomo część jest we władaniu spółki wodnej.  

- fundusz stypendialny – moim zamysłem jak zostałem tylko Wójtem i w swoich założeniach przystępując 

do tego stanowiska powiedziałem, że dzieci uzdolnione będziemy promować. W tym względzie pieniądze 

zostały wygospodarowane i przekazane dyrektorom szkół, którzy to monitorują i przekazują pieniądze w 

sposób najbardziej zasadny. Pański pomysł trzeba go przeanalizować na komisji oświatowej, zaprosić 

dyrektorów i być może jeszcze wyegzekwowania w budżecie przyszłym lub tegorocznym pieniędzy. Ja nie 

widzę przeciwwskazań.  

 - święto Mirca – Mirzec to nie jest wielka aglomeracja, nie mamy instytucji kultury. Jesteśmy w trakcie 

przygotowań do harmonogramu imprez. Nie mamy na to określonych pieniędzy. Jestem w kontakcie z panią 

Agnieszką Idzik – Napiórkowską żeby pozyskać na to pieniądze.  

 Jeżeli chodzi o panią Agnieszkę Idzik – Napiórkowską. Wyniki z czipowania psów przedstawił pan 

Michał Makowski. Gmina 1 lipca 2012 roku przystąpiła do projektu ze szwajcarami, mającego na celu 

zapobieganie bezdomności zwierząt. Jest to projekt, który ma za zadanie kastrację, sterylizację plus 

znakowanie zwierząt, w tym przypadku jest to tylko znakowanie psów. Poprzez cztery miesiące trwania tej 

akcji udało się wykonać około 40 zabiegów, w tym 50% są to psy. Projekt został zawarty na okres jednego 

roku i po tym okresie jeżeli nie wypowiemy umowy ten projekt dalej będzie trwał. Z naszej strony 

pokrywamy tylko koszty zakupu czipów, pozostałe koszty pokrywa TSB, czyli Szwajcarzy. Ten projekt jest 

przyszłościowy i będzie zapobiegał bezdomności zwierząt. Na dopytanie radnej o datę trwania projektu pan 

Makowski odpowiedział, że do 1 lipca 2013r.  

 - zmiany w Planie Zagospodarowania Przestrzennego – moje wytyczne przekazane pracownikom 

merytorycznym to uruchomienie kampanii informacyjnej i we wszystkich artykułach promocyjnych w 

Gazecie Starachowickiej, Echu Dnia, Tygodniku Starachowickim są informacje, a także na stronie 

internetowej. W każdej notatce promocyjnej będzie o tym informacja celem przypomnienia mieszkańcom, że 

taka akcja jest prowadzona. Pani Mariola Mołdawa doprecyzowała wypowiedź Wójta poprzez dodanie iż 

sołtysi otrzymali informację i ogłoszenia, jest to cały czas powielane. Cały czas jest informacja i ludzie już 

przychodzą z wnioskami.  

 Na zapytanie pana Driańskiego dotyczące Glinianek odpowiedzi udzielił pan Michał Górnicki, 30 

metrów rowów to było odtworzenie przy plantowaniu, przy wykonywaniu zbiornika zostało zasypane i na 

państwa interwencję zostało odtworzone.  
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- naprawa boiska przy szkole – realizujemy zadania jakie zostały zaplanowane w budżecie. Jeżeli środki 

finansowe będą nam pozwalały, bądź też to co macie państwo w zamyśle ubieganie się o strefę rekreacyjno – 

sportową, jeżeli będzie nowy okres programowania zgodnie z państwa wnioskami do projektu budżetu.  

- droga do państwa Rafalików i Gierasów – powtarzam to po raz wtóry to jest droga na terenie sąsiedniej 

gminy, sąsiedniego województwa i nie ma z punktu widzenia prawnego, zgodnie z dyscypliną finansów nie 

ma możliwości finansowania cudzych dróg. Są inne możliwości rozmowy, prośby itd. Poczyniliśmy 

wszystkie czynności jeżeli chodzi o Osiny Majorat, aby odtworzyć w dobrej jakości drogę. Do tych dwóch 

domów mamy rzeczywiście problem i jest to tylko i wyłącznie zabieganie i życzliwość sąsiedniej gminy. 

Zmieniły się tam władze, z poprzednim wójtem był łatwiejszy kontakt. Fakt faktem tam żyją nasi 

mieszkańcy i na pewno nie możemy o nich zapomnieć. Lecz proszę pamiętać trudności z wykonaniem 

państwa interpelacji nie wynikają ze złej woli tylko z trudności finansowych, albo formalno – prawnych.  

 P-cy zapytał pytających, czy konieczne jest uzupełnieni odpowiedzi na ich pytania. Radny Driański 

uzupełnił, że pismo pana Rafalska jest z 5 grudnia 2011 roku więc wypadałoby coś zrobić, a w sprawie 

boiska pana odpowiedź brzmiała tak proponuję zamieszczenie zadania pt. „Remont boiska przy szkole 

podstawowej w Osinach” w projekcie budżetu na 2013 rok. We wnioskach ponowiliśmy próbę, pan mi tak 

odpisał i skoro nie zostało zamieszczone zadanie to proszę tak nie odpisywać, bo ja mieszkańcom 

przekazałem, że będzie boisko zaplanowane w budżecie na 2013 rok a pan tego nie zrobił. A pan był 

autorem projektu budżetu.  

 Głos zabrał również radny Czesław Raczyński. Ja chciałbym pana Wójta poprosić aby w sprawie 

tych interpelacji, na które nie było odpowiedzi jakiekolwiek one są prosiłbym o udzielenie pisemnej 

odpowiedzi.  

 Pan Wójt odpowiedział, że na wszystkie interpelacje na piśmie odpowiadamy na piśmie, wszystkie 

pozostałe, które są udzielane ustnie odpowiadamy ustnie, albo też Wysoka Rada zechce to uwzględnić 

wniosek pana aby wszystkie odpowiedzi na interpelacje ustne i pisemne były odpowiadane na piśmie. Jestem 

za.   

 P-cy wyjaśnił, że nie chce aby prowadzona była dyskusja nad zasadnością pewnych zadań. Dyskusja 

nad informacją o realizacji zadań wynikających z interpelacji powinna zmierzać, ku temu czy była 

interpelacja, czy została zrealizowana, czy też nie.  

 P-cy poddał informację pod głosowanie i zapytał kto z Wysokiej Rady jest za przyjęciem informacji 

Wójta Gminy Mirzec o realizacji zadań wynikających z interpelacji złożonych przez radnych w 2012 roku, 

proszę o podniesienie ręki.  

Głosowanie: 

- za – 12 głosów 

- przeciw – nie było, 

- wstrzymało się – 2 głosy 

  

Stwierdzam, że przy dwóch głosach wstrzymujących się Wysoka Rada informację przyjęła.  

 

Ad. 8. Sprawozdanie z prac Rady Gminy w Mircu za 2012 rok. 

 

 P-cy zaproponował aby sprawozdania nie były odczytywane, ponieważ radni otrzymali je wraz z 

materiałami na sesję. Jeżeli, któryś z P-cych poszczególnych komisji ma uzupełnienia co do sprawozdań, lub 

chcieliby krótko je skomentować to w takim zakresie będę ich prosił o zabranie głosu. Przy braku sprzeciwu 

przyjęto taki tryb procedowania nad sprawozdaniami.    

 Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 3 do protokołu.   

 P-cy przypomniał, że w miesiącu wrześniu był zmieniany plan pracy Rady i wprowadzony został 

punkt dotyczący aktualizacji Strategii Rozwoju Gminy Mirzec, który został potraktowany jako zrealizowany 

z tego powodu, że w czerwcu Wysoka Rada w formie uchwały zdecydowała, że nie będziemy aktualizować 

strategii i ten punkt wypadł z planu pracy a opracujemy nową.  P-cy zaapelował do Wójta aby 

zintensyfikować działania mające na celu powstanie nowej Strategii Rozwoju Gminy Mirzec. 

 P-cy zapytał; czy do treści przedstawionego sprawozdania mają Państwo zapytania?  

 Głos zabrał radny Jan Myszka, który poprosił o uzupełnienie punktu czwartego po XXIV sesji, o 

doprecyzowanie co, jak i dlaczego. Proszę o pełne uzasadnienie, kto wnioskował, co wnioskował, pełna 

treść.  

 P-cy sformułował zapis, o który miał zostać uzupełniony punkt 4 sprawozdania „Na wniosek 4 

radnych Rady Gminy w Mircu, umotywowany tym, że protokoły z posiedzeń komisji nie są przesyłane ani 
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do Wójta Gminy ani Przewodniczącego Rady Gminy, Rada Gminy odwołała z funkcji Przewodniczącego 

Komisji Rolnej i Rozwoju Gminy radnego Jana Myszkę i powołała na tą funkcję radnego Czesława 

Raczyńskiego.” Kto jest z Wysokiej Rady za uzupełnieniem sprawozdania o taki zapis, proszę o 

podniesienie ręki.        

Głosowanie: 

- za – 2 głosy 

- przeciw – 7 głosów 

- wstrzymało się – 4 głosy 

 P-cy stwierdził, że wniosek został odrzucony i zapytał czy ktoś ma jeszcze uwagi, co do 

sprawozdania. I wobec braku zgłoszeń przystąpił do głosowania nad treścią sprawozdania, kto  z Wysokiej 

Rady jest za przyjęciem sprawozdania z prac Rady Gminy za rok ubiegły, proszę o podniesienie ręki.   

 

 Głosowanie: 

- za – 13 głosów 

- przeciw – nie było 

- wstrzymało się – 1 głos 

  Rada przyjęła sprawozdanie. 

 

Ad. 9. Sprawozdanie z prac Komisji Rewizyjnej za 2012 rok. 

 

 P-cy Rady zapytał czy P-cy komisji chce uzupełnić sprawozdanie, lub czy ktoś z radnych chciałby 

zabrać głos. Wobec braku wniosków P-cy przystąpił do procedury głosowania. Kto z Wysokiej Rady jest za 

przyjęciem sprawozdania z prac Komisji Rewizyjnej za 2012 rok, proszę o podniesienie ręki.    

 

Głosowanie: 

- za – 15 głosów 

- przeciw – nie było 

- wstrzymało się – nie było 

 

Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 4 do protokołu.   

P-cy stwierdził, że Rada przyjęła sprawozdanie jednogłośnie.  

 

 

Ad. 10. Sprawozdanie z prac komisji Rady Gminy za 2012 rok: 

 

a) Komisji Budżetu i Finansów, 

 P-ca komisji zwróciła uwagę, że w ostatnim sprawozdaniu z posiedzenia komisji w dniu 06.12.2012 

należy poprawić z „placu zabaw…” na „placu za budynkiem…” Bardzo proszę o naniesienie tej poprawki. 

 P-cy Rady: czy w sprawie sprawozdania ktoś z państwa radnych chciałby zabrać głos? Nie widzę 

zatem przystępujemy do jego przyjęcia. Kto z Wysokiej Rady jest za przyjęciem sprawozdania z prac 

Komisji Budżetu i Finansów za 2012 rok, proszę o podniesienie ręki.      

Głosowanie: 

- za – 15 głosów 

- przeciw – nie było 

- wstrzymało się – nie było 

 

P-cy stwierdził, że Rada przyjęła sprawozdanie jednogłośnie.  

Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 5 do protokołu.   

 

 

b) Komisji Zdrowia, Oświaty i Kultury,  

 P-cy Rady: Czy P-cy komisji chciałby coś dodać do sprawozdania? Czy w sprawie sprawozdania 

ktoś z państwa radnych chciałby zabrać głos? Nie widzę zatem przystępujemy do jego przyjęcia. Kto z 

Wysokiej Rady jest za przyjęciem sprawozdania z prac Komisji Zdrowia, Oświaty i Kultury za 2012 rok, 

proszę o podniesienie ręki.      
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Głosowanie: 

- za – 15 głosów 

- przeciw – nie było 

- wstrzymało się – nie było 

 

P-cy stwierdził, że Rada przyjęła sprawozdanie jednogłośnie.  

Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 6 do protokołu 

 

 

c) Komisji Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej,   

 P-cy Rady: Czy to sprawozdanie P-cy chce w jakiś sposób uzupełnić? Czy w sprawie sprawozdania 

ktoś z państwa radnych chciałby zabrać głos? Nie widzę, zatem przystępujemy do głosowania. Kto z 

Wysokiej Rady jest za przyjęciem tego sprawozdania, proszę o podniesienie ręki.      

Głosowanie: 

- za – 15 głosów 

- przeciw – nie było 

- wstrzymało się – nie było 

 

P-cy stwierdził, że Rada przyjęła sprawozdanie jednogłośnie.  

Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 7 do protokołu. 

 

d) Komisji Rolnej i Rozwoju Gminy,  

 P-cy Rady: Czy to sprawozdanie P-cy chce w jakiś sposób uzupełnić? Czy w sprawie sprawozdania 

ktoś z państwa radnych chciałby zabrać głos? Dopytam radnego Jana Myszkę nie ma pan do niego uwag? 

Nie, zatem poddaję je pod głosowanie. Kto z Wysokiej Rady jest za przyjęciem sprawozdania z prac Komisji 

Rolnej i Rozwoju Gminy, proszę o podniesienie ręki.      

 proszę o podniesienie ręki.      

Głosowanie: 

- za – 14 głosów 

- przeciw – nie było 

- wstrzymało się – 1 głos 

 

P-cy stwierdził, że przy jednym głosie wstrzymującym się Rada sprawozdanie przyjęła.  

Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 8 do protokołu. 

 

Ad. 11. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach 

awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Gminę Mirzec.     

 

 W tym punkcie porządku obrad P-cy Rady Gminy poprosił o przedstawienie informacji panią Agatę 

Mundzik Kierownika ZAESZ i P w Mircu. 

Pani Agata  poinformowała, że co roku o tej porze sporządzone jest sprawozdanie z wysokości 

średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach 

prowadzonych przez Gminę Mirzec z uwzględnieniem wysokości kwot różnicy  między wydatkami 

poniesionymi na wynagrodzenia nauczycieli w danym roku a iloczynem średniorocznej liczby etatów 

nauczycieli  na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Gminę 

Mirzec oraz średnich wynagrodzeń nauczycieli o których mowa w art.30 ust 3 ustalonych w danym roku. 

Sprawozdanie zostało sporządzone  na druku przyjętym przez MEN i powiem tylko, że kolumna 8 tego 

sprawozdania zawiera kwoty, które nauczyciele w naszej gminie w takim układzie zatrudnienia, czyli przy 

średniorocznej liczbie etatów takiej jak wynika ze sprawozdania powinni zarobić kwoty wykazane w 

kolumnie 8, w kolumnie 9 znajdują się wydatki faktycznie poniesione przez gminę na wynagrodzenia na  

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach, kolumna 10 stanowi różnicę, która nas 

najbardziej interesuje. Jak wynika ze sprawozdania tylko grupa nauczycieli dyplomowanych nie osiągnęła 

przeciętnych wynagrodzeń i kwota różnicy wynosi 2 294,20zł, co oznacza, że nauczyciele, których to 

dotyczy otrzymali na konta dodatek wyrównawczy. Dziękuję.  

P-cy Rady podziękował pani Kierownik i zwrócił się o opinię komisji w tej sprawie, które 

zajmowały się tym tematem. Proszę panią Agnieszkę Idzik Napiórkowską P-cą Komisji Budżetu i Finansów. 
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P-ca Komisji Budżetu i Finansów, poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała 

sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu 

zawodowego w szkołach prowadzonych przez Gminę Mirzec.   

Proszę P-cego Komisji Zdrowia, Oświaty i Kultury również o opinię w tej sprawie. 

P-cy Komisji Zdrowia, Oświaty i Kultury komisja na posiedzeniu w dniu 23.01.2031 roku, również 

pozytywnie zaopiniowała przedstawione sprawozdanie.  

P-cy Rady Gminy  otwieram dyskusję w tym temacie, kto z państwa Radnych chciałby zabrać głos, 

nie widzę, ja tylko  krótko proszę państwa należy wyrazić zadowolenie, że udaje nam się osiągać te średnie 

wynagrodzeń nauczycieli, ale na komisjach padły niepokojące stwierdzenia, że na to miały wpływ wypłaty 

odpraw, nagród jubileuszowych i taką średnią osiągnięto. Ja wnioskowałem na komisjach i ponawiam ten 

apel w sprawie zorganizowania posiedzenia Komisji Budżetu i Oświaty razem z dyrektorami szkół po 

pierwszym kwartale roku, żeby można się przyjrzeć tej kwestii i ocenić sytuację. Ponieważ nie ma innych 

zgłoszeń  do dyskusji podaje sprawozdanie pod glosowanie, kto z Wysokiej Rady jest za przyjęciem 

zaopiniowała sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach 

awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Gminę Mirzec, proszę o podniesienie ręki: 

Głosowanie: 

-  za – 15 

- przeciw – nie było, 

- wstrzymało się – nie było. 

 Stwierdzam, że sprawozdanie zostało przez Wysoką Radę przyjęte jednogłośnie. 

 Sprawozdanie stanowi załącznik nr 9 do protokołu z sesji. 

 

 

Ad. 12. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

a) uchwalenia „Regulaminu udzielania spółkom wodnym dotacji celowych z budżetu Gminy 

Mirzec”,  

 P-cy poprosił o przedstawienie projektu uchwały panią Skarbnik Wandę Węgrzyn. Pani Skarbnik 

przedłożony projekt uchwały w sprawie uchwalenia „Regulaminu udzielania spółkom wodnym dotacji 

celowych z budżetu Gminy Mirzec” jest załącznikiem do tejże uchwały. Główne założenia tego regulaminu 

to zasady i tryb wykonania zadania, jakie dokumenty ma przedłożyć spółka wodna i jakie dokumenty 

powinna złożyć też przy rozliczeniu, jeśli będzie miała udzieloną dotację z budżetu gminy. Najważniejsza 

jest tu wysokość kosztów jakie spółka wodna powinna zapewnić z własnych środków. I w regulaminie w 

rozdziale 2 pkt 2 jest „dotacja celowa może być przyznana w wysokości nie przekraczającej 40% kosztów 

zadania, pod warunkiem, iż wnioskodawca posiada środki własne na pokrycie pozostałych jego kosztów.” 

Po posiedzeniach komisji jest to zmienione do „…wysokości nie przekraczającej 80% kosztów zadania…” 

Przy 80% dotacji 20% musi być udział własny spółki. Są tu terminy na 2013 rok aby mogła spółka 

skorzystać z tej dotacji – 14 dni po wejściu uchwały w życie po ogłoszeniu w Dzienniku urzędowym 

Województwa Świętokrzyskiego. Natomiast w następnych latach to jest wrzesień każdego roku przed 

uchwaleniem budżetu.  

P-cy Rady podziękował pani Skarbnik i poproszę o opinię komisji i jeszcze dodam to co pani 

Skarbnik powiedziała Wójt przedkłada w autopoprawce w §2 pkt. 2 zapis o następującej treści 

„dotacja celowa może być przyznana w wysokości nie przekraczającej 80% kosztów zadania, pod 

warunkiem, iż wnioskodawca posiada środki własne na pokrycie pozostałych jego kosztów.” Tak 

panie Wójcie – pan Wójt potwierdził. Proszę o opinię Komisji Budżetu i Finansów jej P-cą panią 

Agnieszkę Idzik Napiórkowską. 

 P-ca Komisji Budżetu i Finansów, poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała regulamin z 

tym 80% progiem.  

 Proszę P-cego Komisji Rolnej i Rozwoju Gminy również o opinię w tej sprawie. 

 P-cy Komisji Rolnej i Rozwoju Gminy, poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała 

przedłożony regulamin z naniesioną poprawką.  

 P-cy Rady otworzył dyskusję i zapytał kto z Radnych chciałby zabrać głos w tej sprawie? Nie widzę, 

zatem przystępujemy do głosowania. Kto z Wysokiej Rady jest za podjęciem uchwały w sprawie uchwalenia 

„Regulaminu udzielania spółkom wodnym dotacji celowych z budżetu Gminy Mirzec” wraz z autopoprawką 

przedłożoną przez Wójta Gminy Mirzec, proszę o podniesienie ręki: 
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Głosowanie: 

-  za – 15 

- przeciw – nie było, 

- wstrzymało się – nie było. 

   

P-cy stwierdził, że uchwała przez Wysoką Radę została podjęta jednogłośnie. 

  Uchwała stanowi załącznik nr 10 do protokołu z sesji. 
 

b) zaciągnięcia kredytu konsolidacyjnego zaciąganego na spłatę wcześniej zaciąganych 

kredytów,  
  Uchwała stanowi załącznik nr 11do protokołu z sesji. 

 P-cy poprosił panią Skarbnik o przedstawienie uchwały. Pani Skarbnik poinformowała, że 

przedłożony projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu konsolidacyjnego zaciąganego na spłatę 

wcześniej zaciąganych kredytów, jest to zaciągany kredyt, który nie zwiększa nam długu lecz przesuwa jego 

spłatę w czasie. Dwa kredyty powinny być spłacone do 2018 roku lecz ich spłata nastąpi do 2020 roku. są to 

dwa kredyty, które były pobrane jeden w 2008 roku  500 000zł, drugi w 2009 roku 941 266zł, gdzie ten 

skonsolidowany będzie brany na kwotę 1 441 266zł. Ten projekt uchwały jest następstwem przyjętej WPF 

na lata 2013 – 2020 w miesiącu grudniu wraz z uchwaleniem budżetu gminy na rok 2013. Dziękuję. 

P-cy podziękował pani Skarbnik i poprosił o opinię komisji Budżetu i Finansów P-cą panią 

Agnieszkę Idzik Napiórkowską.    
P-ca Komisji Budżetu i Finansów, poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

P-cy otworzył dyskusję i wobec braku wniosków przystąpił do głosowania nad przedłożonym 

projektem. Kto z Wysokiej Rady jest za podjęciem uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu 

konsolidacyjnego zaciąganego na spłatę wcześniej zaciąganych kredytów, proszę o podniesienie 

ręki:   
Głosowanie: 

-  za – 12 

- przeciw – nie było, 

- wstrzymało się – 3 głosy. 

   P-cy stwierdził, że uchwała przy trzech głosach wstrzymujących się została przez Radę Gminy 

podjęta. 

 Następnie P-cy ogłosił przerwę w obradach od godz. 14
40

 do 14
50

. 

 

 

Ad. 13. Rozpatrzenie wniosku w sprawie obniżenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy Mirzec. 

 

 Po przerwie P-cy wznowił obrady sesji i przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. P-cy 

poinformował, że na jego  ręce w dniu 23 stycznia wpłynął wniosek podpisany przez 3 radnych o 

następującej treści: „Zwracamy się do pana P-cego Rady Gminy w Mircu o przygotowanie uchwały w 

sprawie obniżenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy Mirzec pana Marka Kukiełki. Wnioskujemy aby łączną 

kwotę wynagrodzenia miesięcznego wraz z dodatkami funkcyjnymi i specjalnym za wieloletnią pracę nie 

przekroczyła kwoty 7000zł brutto.” Jest tu również podane uzasadnienie. P-cy zapytał kto z wnioskodawców 

chciałby zabrać głos w tej sprawie? Nie widzę, zatem zapytam pana Wójta, czy chciałby pan do tej sprawy 

jakoś się odnieść?  

Wniosek stanowi załącznik nr 12 do protokołu z sesji 

 Pan Wójt: Panie P-cy, Wysoka Rado, szanowni zebrani. Myślę, że nie sposób odnieść się do 

wniosku, który kierowany jest do pana P-cego i dotyczy bezpośrednio mojej osoby. Pragnę nadmienić, że w 

roku 2010 pod przewodnictwem poprzedniego pana P-cego szanowna Rada ustaliła wynagrodzenie nowego 

wójta, pomniejszając to wynagrodzenie o 1500zł brutto w stosunku do poprzednio sprawującego władzę. 

Odnosząc się do rozpatrzenia uzasadnień, które trzej panowie radni tutaj przedstawili, myślę że są one 

bardzo ogólne i bez konkretów, m. in.:  

 - brak współpracy z Radą Gminy w Mircu. Co znaczy brak współpracy. Praca z Radą to 

przygotowywanie projektów uchwał i ich realizacja, konsultacje, odpowiedzi na interpelacje i wnioski 

radnych. Uczestniczyłem w pracach, wszystkich komisjach, nie unikałem swoich obowiązków. Czy 

mogliśmy tyle zrobić w gminie Mirzec przez 2 lata, porównując lata ubiegłe, jako ten zespół – Wójt i Rada, 
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która rozumie potrzeby i możliwości. Za nami widać nasze dzieło, to nie jest moje dzieło, tylko nasze 

wspólne dzieło, społeczne i dla społeczeństwa. Kiedy miałem spotkanie z paniami redaktorkami, 

przedstawione były wszystkie inwestycje, które dzięki Państwu, środkom unijnym, wszystkim naszym 

założeniom w budżecie 2011 i 2012 zostały zrealizowane. Wszystkie wygospodarowane środki zostały 

zainwestowane. Czy to jest bark współpracy z Radą Gminy w Mircu, myślę że nie.  

  - brak należytej współpracy z władzami ościennych gmin. Dotykamy bardzo delikatnej materii, 

jeżeli chodzi o sposób interpretacji co to znaczy ościennych gmin. Jako należytą staranność uznaje się 

staranność ogólnie wymaganą w stosunkach danego rodzaju. Jako Wójt gminy mogę poszczycić się, 

reprezentując państwa i tą na czele z P-cym Radę, że bardzo ściśle współpracujemy i mamy bardzo dobre 

notowania, jeżeli chodzi o województwo – organ kontrolny, nadzorujący nas, panią Wojewodę, która 

zaszczyca nas swoją obecnością niejednokrotnie. Ponadto współpracujemy z przeróżnymi organami jak 

przeprowadzenie SILVY 2012. Ja nie widzę tu powodu do jakiegokolwiek wstydu. Współpracujemy z 

innymi gminami w opracowaniu tzw. ustawy śmieciowej, gdzie zespoły pracują od kilku miesięcy nad 

najlepszą ofertą dla naszych mieszkańców. Pracujemy na temat cen wody i ścieków. Nie mamy wielkiej siły 

przebicia, ale wespół ze wszystkimi wójtami, burmistrzami sąsiednich gmin pracujemy nad tym. Ponadto 

fakt wspólnego organizowania imprez, gdzie jesteśmy zapraszani, gdzie uczestniczymy. Z władzami 

samorządu województwa świętokrzyskiego również współpracujemy bardzo ściśle. Bardzo ściśle 

współpracujemy z władzami powiatu skarżyskiego i LGD i pozostałe inne, Bliżyn, Skarżysko Kościelne, 

samo miasto Skarżysko, Wierzbica, Mirów, Iłża są naszymi sąsiadami i są to nam przyjazne jednostki.  

 - brak realizacji ustalonych przez Radę założeń. Wójt Gminy jako organ wykonawczy jest 

zobowiązany do realizacji ustalonych przez Radę, w formie uchwał, założeń. Jak więc w stosunku do 

zarzutów ma się coroczne wykonanie budżetu. 2011 i 2012 było na poziomie dochodu 99,9% i wydatków 

93,67%. To co zostało zaoszczędzone, wolne środki zostały wygospodarowane i formie interpelacji, bądź też 

dodatkowych inwestycji wprowadzane. Wiele inwestycji wprowadzaliśmy tzw. ad hoc, czyli z zaskoczenia, 

z sytuacji, możliwości, z przyjaznych stosunków z samorządem województwa świętokrzyskiego, innych 

samorządów i samego powiatu. Budżet został wykonany 99,9% jest to zaszczyt dla rady gminy w Mircu, a 

mnie będącym Wójtem, organem wykonawczym mogę być w szczególny sposób z tego dumny. Muszę mieć 

wypracowaną samoocenę, nie mogę mieć zaniżonej, bo sprawdzam ją na podstawie zrealizowanych zadań. 

Nie da się wszystkiego zrobić, bo nie ma cudotwórców. Są dolegliwości i one będą, ale nie można 

powiedzieć, że stoimy w miejscu i nie posuwamy się do przodu.                       

 Oszczędności w inwestycjach, które uruchamiają kolejne inwestycje. Podtrzymujemy stan placówek 

oświatowych. Jesteśmy wytykani jak wy to wytrzymujecie, a ja powiedziałem ja tego nie zakładałem i nie ja 

będę to burzył. Mamy się czym szczycić. 

 - cedowanie na radnych odpowiedzialności za podejmowanie decyzji. Jestem organem 

wykonawczym, Rada Gminy stanowi o kierunkach działania Wójta oraz przyjmuje sprawozdania z jego 

działalności. Tak ustawodawca nakazał i to realizuję. Jako Wójt jestem organem wykonawczym, który 

poddaje propozycje, projekty uchwał Radzie i konsultuje z wami. Nie chcę się narażać, na coś takiego, jeżeli 

państwu czegoś nie przekażę, mogę się narazić na zarzuty nie rozmawia, jednowładztwo wprowadza. Ja 

konsultuję, brak decyzyjności czegoś tu nie rozumiem. Ustawodawca pozwolił dawać projekty uchwał, że 

wy Szanowna Rado podejmujecie te uchwały, decydujecie, przyjmujecie w drodze uchwały. W ciągu dwóch 

lat naszej współpracy wszystkie podejmowane uchwały są realizowane. W tym roku prawie 100 uchwał i 

wszystkie prawie w 100% zrealizowane. To jest wasza zasługa, wasza ciężka praca. 

 Rada jako organ uchwałodawczy uchwala, podsumowuje i decyduje. Nie rozumiem więc jakie jest 

cedowanie na radnych odpowiedzialności za podejmowane decyzje. Wybrało was społeczeństwo i 

ustawodawca nałożył na nas takie zadania. Musimy wspólnie dźwigać to jarzmo naszego wyboru.  

 - uchylanie się od odpowiedzi na interpelacje zgłaszane przez radnych. Tu sobie mogę trochę 

zarzucić, może niedopowiedzenia, niejasność, trudność w realizacji tych zamierzeń, które byśmy chcieli. 

Mamy założenia w budżecie, uchwalamy budżet, czyli nakładamy na siebie zadania przy określonych 

kwotach, a później go realizujemy. Jeżeli wygospodarujemy środki to te interpelacje, te potrzeby społeczne 

które są możliwe do zrealizowania realizujemy. Część interpelacji odpowiadam słownie, co nie znaczy, że to 

musi być zrealizowane, bo to w miarę naszych skromnych środków i możliwości finansowych. Te które na 

piśmie staram się odpowiedzieć, jeśli są jakieś niejasności rozmawiamy na komisjach. Wydaj mi się, że 

ciężko pracuję, ale z efektami. Wy ciężko pracujecie i również z ogromnymi efektami. Za te dwa lata, ten 

półmetek nie możemy się wstydzić.  

 Proszę państwa, Wysoka Rado pytanie do wnioskodawców nie wiem jak oni oceniają swoją własną 

pracę, skoro uważają, że ja w tak nikłym procencie pracuję. Chciałbym, żebyśmy budowali w atmosferze 
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spokoju, ładu, nie jakichś osobistych urazów, przyszłość tej gminy. My przeminiemy a gmina będzie trwała. 

Ja nie stanowię zagrożenia dla tej gminy, pilnuję jednego dyscypliny finansów, które nakłada na mnie 

ustawodawca i zgodnie z WPF patrzę, czy mamy możliwość rozwoju czy też nie. Jest płynność finansowa, 

mamy możliwości finansowe, przy nowym okresie programowania, przy wsparciu środków zewnętrznych 

wszystko robimy z perspektywą na przyszłość.  

 Wysoka Rado proszę o uznanie tego wniosku za bezzasadny. Jest on wyrazem subiektywnej, opartej 

na osobistych urazach ocenie działań wójta. Ocena ta nie może przedkładać się na pracę Wysokiej Rady, a 

jedno z drugim idzie w parze. Stąd też proszę o rozsądek i panie P-cy o przeprowadzenie dalszej procedury. 

Dziękuję za uwagę. 

 P-cy podziękował i zapytał, czy ktoś z państwa chciałby zabrać głos w tej sprawie, proszę radny 

Marcin Driański.  

 Radny Driański: jako jeden z wnioskodawców do tej beczki miodu chciałem dorzucić łyżkę 

dziegciu. Nie jest to tak, proszę się nie obrażać, sam pan mówi skromne środki i kredyt zaciągnięty po to, 

żeby spłacić poprzednie kredyty. Kwota 11 tys. uważam, że jest dużo. Kwota 7 tys. to nie jest kwota 

minimalna jaką pan może mieć, to są ponad dwie średnie krajowe, gdzie średnia krajowa wynosi 3 300zł. 

Sprzątaczka w CTL-u w Osinach ma 280zł miesięcznie na umowę zlecenie i teraz jeszcze jej się każe 

odśnieżać wokół budynku. Zatrudnił ją pan teraz na pół roku. Proszę przed nią stanąć i powiedzieć, że te 7 

tys. to jest mało. To nie jest nasza złośliwość tylko dopasowanie pana pensji. Cała rada mówi, że 

popełniliśmy błąd na początku dając taką wysoką pensję panu. Chcemy ją dopasować do realiów. Nasza 

gmina jest biedną gminą, rolniczą, nie mamy żadnego przemysłu. Dziękuję.                         

 P-cy podziękował i zapytał czy w tej sprawie ktoś chce jeszcze zabrać głos? Następnie przystąpił do 

rozpatrzenia wniosku. Pod głosowaniem poddaję sam wniosek, nie treść projektu uchwały, jeżeli wniosek 

przejdzie uchwała zostanie dopasowana. Jeżeli wniosek zostanie za tym przyjęty za tym pójdzie stosowna 

uchwała, jeżeli zostanie odrzucony nie będzie obowiązku przygotowywania projektu uchwały. Wobec 

powyższego zapytuję, kto z Wysokiej Rady jest za przyjęciem wniosku o obniżenie wynagrodzenia dla 

Wójta Gminy Mirzec pana Marka Kukiełki do kwoty nieprzekraczającej 7000zł brutto, proszę o podniesienie 

ręki.      

Głosowanie: 

-  za – 3 głosy 

- przeciw – 9 głosów 

- wstrzymało się – 3 głosy. 

   P-cy stwierdził, że większością głosów wniosek został odrzucony.  

 

Ad. 14. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

  

 P-cy przeszedł do następnego punktu. P-cy stwierdził, że do chwili rozpoczęcia sesji nie wpłynęły 

żadne uwagi co do treści protokołu, czy teraz ktoś ma jakieś uwagi, nie, zatem poddaję go pod głosowanie. 

Kto z Wysokiej Rady jest za przyjęciem protokołu Nr XXVIII/2012 z sesji Rady Gminy w Mircu odbytej w 

dniu 27 grudnia 2012, proszę o podniesienie ręki. 

Głosowanie: 

-  za – 15 głosów 

- przeciw – nie było, 

- wstrzymało się – nie było 

Stwierdzam, że protokół przez Wysoką Radę został przyjęty. 

 

Ad. 15. Wolne wnioski i oświadczenia.  

  

 Sołtys sołectwa Mirzec I Antoni Minda – ja też chcę aby na następną sesję poprosić tego pana 

prezesa PWiK. Najpierw wypowiada się w gazecie, żeby oszczędzać wodę teraz mówi, że jak mieszkańcy 

będą oszczędzać to wodociągi padną. Gdzie tu jest logika. Zwracam się z prośbą aby poprosić pana prezesa 

na następną sesję. 

 Sołtys sołectwa Osiny Jan Zawisza. Chodzi mi o to, żeby na stronie internetowej gminy Mirzec był 

dokładny rozpis wszystkich busów, autobusów, które są połączenia i do Radomia i do Skarżyska i jacy 

przewoźnicy kursują u nas. Jest taka sytuacja, że teraz jest tak naprawdę wolna amerykanka. Odnośnie 

kursowania tych busów nie wiadomo, czy on jedzie, czy on wraca. Na przystankach nie ma takiej informacji, 
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a te kursy zmieniają się co jakiś czas. Na stronie internetowej gdyby to było służyłoby mieszkańcom i 

osobom, które przez gminę z zewnątrz się przewijają, a tak naprawdę nie mają wglądów do tych rozkładów.  

 Jeszcze pytanie odnośnie interpelacji radnego Marcina Driańskiego w sprawie tej drogi na Majorat. 

Chciałem powiedzieć, że wpłynęło już trzecie pismo odnośnie tej drogi, dwa w tamtym roku w tym 

pierwsze. Myślę, że następne pismo nie wpłynie już do urzędu bo tylko wpłynie na bezczynność 

urzędników. Jak tak może być, że wpływają pisma od mieszkańców i nie mają żadnej odpowiedzi odnośnie 

tej drogi. Chciałem panu Wójtowi przypomnieć, że był tu taki materiał wysypkowy dość dobry, który 

nadawał się na uzupełnienie ubytków. Ja prosiłem o dwie wywrotki szlaki, problem był że nie ma pieniędzy 

żeby zawieźć do Osin dwie wywrotki. Bardziej pan widział potrzebę zrobić parking dla wędkarzy, niż 

ludziom zabezpieczyć jakiś porządny dojazd do ich posesji. Druga sprawa dlaczego do tej pory nie podjął 

pan żadnych działań, żeby doprowadzić do remontu tej drogi. Odpowiedź jest taka: nie ma pieniędzy, 

formalności prawne, przeszkody. Te formalności prawne to trochę brzmi jak zabobon, jeżeli są przeszkody 

prawne to nie jest pismo święte, że nie można czegoś tam zmienić. Jakieś działania podjąć żeby doprowadzić 

do tego, żeby tym ludziom ułatwić dojazd do tej drogi. Mówi się tak droga jest na terenie mazowieckiego, 

ale warto podkreślić, że mieszkańcy Osin mieszkają na pograniczu województwa mazowieckiego i wszystkie 

drogi polne wokół Osin część wplata się w woj. mazowieckie część w świętokrzyskie i chcąc analizować to 

doszlibyśmy do jakiegoś absurdu. Mam nadzieję, że podejmie pan jakieś konkretne rozmowy z gminą 

Mirów, bo nie może tak być, że mieszkańcy od dwóch lat się ubiegają a sprawa cały czas stoi w miejscu.  

 Głos zabrała również dyrektor gimnazjum pani Teresa Gach, która złożyła oświadczenie, że 

gimnazjum nie było organizatorem uroczystości  w ramach VII Marszu Szlakiem Powstańców Styczniowych 

1863r. Jej organizatorem był Związek Strzelecki, który ściśle współpracował z Urzędem Gminy i ja 

dostałam to jako zadanie zlecone. Pani dyrektor zaprosiła zebranych na uroczystości organizowane z tej 

okazji przez dzieci z gimnazjum.  

 P-cy udzielił również głosu radnemu Czesławowi Raczyńskiemu, który zaprosił na spotkanie spółki 

wodnej w dniu 20 lutego 2013 roku o godzinie 9
00

.                       

 

Ad. 16. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

  

 Pan Wójt rozpoczął swoje wystąpienie od udzielenia odpowiedzi na interpelacje pana Czesława 

Raczyńskiego. Mieszkańcy Podborek, Osin, Trębowca potrzebują kawałek chodnika. Chodnik będzie 

budowany wraz z drogą 744. Nie wiem o jaki przystanek chodzi i proszę aby pan skierował swoje uwagi na 

piśmie, ja chętnie odpowiem. Proszę o doprecyzowanie na piśmie o jaki przystanek chodzi.       

 Pan Tadeusz Sobczyk – to słuszna uwaga, myślę że na spotkaniach OSP gminy Mirzec wiele takich 

ważnych wniosków wypływa. Straż pożarna i sołtysi mają największe rozeznanie w terenie. Prosiłbym 

jeszcze o rozejrzenie się i jeżeli będą państwo mieli uwagi, propozycje to proszę zgłaszać. Są dwa, trzy 

domy ważne jest żebyśmy to uzupełnili, tylko zbierzmy jedno zapotrzebowanie i raz załatwmy tą sprawę. 

Proszę sołtysów, OSP po zebraniach sprawozdawczych, radnych o zebranie informacji, gdzie te tablice 

informacyjne jeszcze by się przydały. 

   Wysokość kosztorysowania budynku po byłym przedszkolu. Koszt tego remontu będzie na poziomie 

222 tys brutto. Nie mówimy tu o wyposażeniu, tylko budowlanka. Pragnę nadmienić, że tu będziemy się 

starali o pozyskanie środków z PROW-u, poprzez nasze LGD. Myślę, że dzięki temu wykonamy to naszym, 

skromniejszym udziałem.  

 Pan Jan Kruk – droga 347026, myślę że ta sprawa wywóz ziemi będzie możliwość rozmów z 

inwestorem, który będzie robił przygotowawcze prace przy drodze 744 i na pewno wykorzystamy tą ziemię i 

nie pozwolimy jej wywieźć w jakieś niepotrzebne miejsce.  

 Pan Jan Raczyński – pani dyrektor była już uprzejma wyjaśnić. Ten przemarsz, to miejsce wymaga 

od nas zastanowienia się i wprowadzenia jako święta, naszej uroczystości rodzimej. Myślę, że to bardzo 

dobry pomysł i popieram.  

 Jeżeli chodzi o ceny ścieków już to omawialiśmy nie mamy wielkiego wpływu na ceny. Sposób 

zarządzania spółką PWiK rodzi szereg wątpliwości i problemów. Jest tam 4 udziałowców z czego miasto 

Starachowice jest większościowym , pozostali udziałowcy są bez większego znaczenia. Wpływ na wszystkie 

ruchy ma największy udziałowiec, stąd też jakiekolwiek zmiany będą dotyczyły decyzji miasta. Inwestycja 

na terenie Mirca sporo kosztowała i próbują te koszty scedować na naszą stronę. Staramy się jako włodarze 

sąsiednich gmin wpłynąć na tą niesprawiedliwość. Myślę, że temu należy się przyjrzeć należy poprosić pana 

prezesa na sesję celem pewnych wyjaśnień. Słuszna uwaga pana sołtysa Antoniego Mindy.  
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 Interpelacja pana P-cego Mirosława Seweryna. Audytowi został poddany budynek szkolny w 

Trębowcu w części. Audytor jako główny cel i zadanie miał aby robić audyt energetyczny w kierunku 

pozyskania środków z Funduszu Norweskiego. Okazuje się, że część mieszkalna nie kwalifikuje się do tego 

funduszu. Fundusz Norweski nie obejmuje tych części mieszkaniowych, natomiast obejmuje tylko i 

wyłącznie część budynku użyteczności publicznej. Myślę, że nie możemy zostawić Trębowca na pół 

ocieplonego i trzeba będzie wygospodarować środki z innego projektu. Wszystkie obiekty będą 

kosztorysowane i studium wykonalności będzie robione po kosztorysach, gdy zobaczymy jakie to będą 

kwoty. 

  Następna sprawa czy umowy wygasają – odpowiedzi udzielił pan Ryszard Nowak. Umowy z 

przewoźnikami, każdy właściciel nieruchomości musi wypowiedzieć. Są to umowy cywilnoprawne. Mój 

referat przygotował specjalne formularze, których wzór pojawi się na stronie. Taką kopie druków możemy 

też dostarczyć do sołtysów jeżeli będzie taka potrzeba. Pan wójt doprecyzował, że na spotkaniach wiejskich 

będą informacje dotyczące tego problemu. Także na tablicach ogłoszeń, przez prasę sołtysów i spotkania 

sołeckie będą przybliżane te informacje.  

 Co do zapytań sołtysów. Pan Minda już mu odpowiedziałem. Z kolei pan Myszka śnieg do usunięcia 

z poboczy dróg. Pan Michał będzie uprzejmy poinformować zarządców dróg o zaistniałej sytuacji. 

 Pan Stanisław Seweryn – rów na Trębowcu. Zgodnie z rozmowami z panem Śmigsem jest to wąska 

droga powiatowa i ma wątpliwości co do kopania rowu. Będę cały czas to monitorował i zabiegał aby te 

wzniesienia zostały zniwelowane i aby woda z jezdni została odprowadzona.          

 Co do zakupu nowego samochodu jednostka OSP w Trębowcu dostała 20 000zł i na co je 

przeznaczą. Zgodnie z zapisem w budżecie są na remont, jeżeli im zostanie jeżeli uda się jakieś środki 

wygospodarować. Napisaliśmy dwa wnioski na samochody na okres 2014 – 2015. Myślę, że te wnioski będą 

rozpatrzone przez województwo pozytywnie i dostaniemy taką szansę aby zakupić nowy samochód, który 

przekserujemy do jakieś jednostki, a z tej jednostki wziąć jakiś w dobrej kondycji samochód i przekazać 

Trębowcowi.  

 Jeżeli chodzi o pana Jana Zawiszę – kanalizacja w Osinach. Ustawodawca nas do tego zobowiązuje, 

że musimy kontynuować kanalizację. Jeżeli chodzi o Osiny to część kanalizacji jest wykonana i czekamy na 

podłączenia. Na pozostałą część mamy wykonany projekt, który jest aktualny. Czekamy z tym projektem bo 

kosztorys jest z 2010 roku i opiewał na 4 mln zł. Jako gmina ze środków własnych nie będzie nas stać. 

Wszystkie działania kanalizacyjne są realizowane przy udziale środków zewnętrznych i w tym momencie 

wszystkie środki zostały skonsumowane. Czekamy i jeżeli teraz w 2013, 2014 roku będą jakieś możliwości 

to jako pierwszą wskazujemy tą inwestycję do realizacji i wsparcia przez środki unijne.          

 Wolne wnioski – jeżeli chodzi o przejazdy busów, autobusów wszelkich środków lokomocji i ich 

rozkłady jazdy to są zmienne. Zmiany wymagają decyzji starostwa stąd też ta procedura się przedłuża, będą 

też zmiany, poprawki rozkładu jazdy w MPK w Starachowicach. Chaos istnieje, ale musimy odczekać, aż 

zakończą się te urzędowe procedury.    

 Droga nie na naszym terenie. Przekraczanie pewnych uprawnień, przekraczanie prawa rodzi później 

duże reperkusje. Jeżeli sposobem gospodarczym będzie możliwość pozyskania jakiejś ziemi i będzie tam 

blisko inwestycja niewykluczone, że takim sposobem sobie pomożemy. Trzeba z władającym gminą Mirów, 

poprosić go aby oni chcieli tam zainwestować, pomimo że tam mieszkają nasi mieszkańcy. Myślę, że w 

jakimś stopniu da się to załatwić pozytywnie. Dziękuję bardzo za uwagę.  

 P-cy zapytał czy ktoś z państwa ma pytania do udzielonych odpowiedzi.   

 Sołtys z Osin poprosił o doprecyzowanie sprawy związanej z rozkładem jazdy. On jest czy go nie 

ma? Proszę o zamieszczenie go na stronie internetowej.      

 Radny Driański: zadałem pytanie panie Wójcie, czy pan, czy ktoś z urzędu rozmawiał z władzami 

urzędu gminy Mirów? Jeśli rozmawiał to z kim? Takiej odpowiedzi nie dostałem.  

 P-cy Rady poprosił o telefon do pana Sobieraja w celu rozmowy na temat audytu w szkole w 

Trębowcu.  

 Pan Wójt odniósł się do zapytań. Na stronach internetowych będzie zamieszczony aktualny rozkład 

jazdy dotyczący wszystkich środków przewożących osoby, poruszających się po terenie.   

 Jeżeli chodzi o drogę na 5 lutego jesteśmy umówieni na rozmowy w gminie Mirów.  

 

Ad. 17. Ustalenie terminu następnej sesji. 

  

 P-cy Rady Gminy Mirosław Seweryn poinformował, że kolejna sesja odbędzie się 27 lutego 2013 

roku o godz. 12
00

. Głównym tematem sesji będzie Informacja Wójta Gminy o realizacji uchwał Rady Gminy 
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podjętych w 2012 roku oraz uchwalenie gminnego Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Mirzec. 

 

Ad. 18.  Zakończenie obrad. 

  

 Na tym porządek obrad został wyczerpany w całości. P-cy zamknął obrady XXIX  sesji Rady Gminy 

w Mircu. Podziękował wszystkim zgromadzonym za udział w sesji.   

Na tym protokół zakończono i podpisano o godz. 16
05

. 

 

 

 

 

Protokołowała:                                                                                                    P-cy RadyGminy  

Małgorzata Raczyńska                                                               

Elżbieta Pałys                                                                                                       Mirosław Seweryn 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


